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REPUBLIKA HRVATSKA  

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VIDOVEC 

Općinsko vijeće Općine Vidovec  

 
KLASA:   024-01/24-02/03 

URBROJ: 2186-10-01/1-24-02 

Vidovec, 11.07.2024.  

 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

s 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, održane dana 

11. srpnja 2024. godine (  četvrtak  ) 

 
 

Sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec održala se u etno kući KITEC Domitrovec, Glavna 

ulica 32. 

 

Sjednica je započela u 16:00 sati.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec pozdravio je sve članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec, načelnika Općine Vidovec i djelatnice Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Vidovec. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA ČLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA : 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća utvrdio je da je sjednici prisutno 12  članova 

od 13 izabranih članova Općinskog vijeća Općine Vidovec, da se član Vijeća Matija Mihalina 

ispričao, a zatim konstatirao da kvorum postoji i da se može nastaviti sa daljnjim tijekom 

sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec te da će sve donijete odluke biti pravovaljane.   

  

PRISUTNI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  

Krunoslav Bistrović, Ljubica Hosni, Ivančica Košić Čačić, Melita Vrkić Hajsok, Neven Hajsok, 

Ivan Benček, Ines Pavleković, David Šantek, Maja Pintarić, Mihael Blažeković, Danijel Mašić, 

Nikola Pozder  

 

SJEDNICI NISU PRISUSTVOVALI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA: Matija 

Mihalina- ispričao se 

 

PREDSJEDNIK :  Krunoslav Bistrović 

 

OSTALI PRISUTNI :    

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec, Petra Rogina pročelnica JUO Općine Vidovec i      

Nikolina Stipan viša referentica za komunalno gospodarstvo. 
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USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA I OBJEDINJENE ZAKLJUČKE I ODLUKE 

S 27. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VIDOVEC ODRŽANE DANA 

04.06.2024. GODINE    

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Dobili ste svi skraćeni zapisnik s 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec kao i 

objedinjene zaključke i odluke. Da li ima primjedbi ? Nema. Tko je za takav skraćeni zapisnik 

s 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec i objedinjene zaključke i odluke?   

 

Tko je za :  12  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je skraćeni zapisnik   

s 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec sa objedinjenim zaključcima i odlukama 

usvojeni jednoglasno, sa 12 glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA ZA 28. SJEDNICU OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC  

 Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Dnevni red ste svi dobili pa ću ga ja pročitati. Da li ima prijedloga ili dopune na predloženi 

dnevni red? Nema. Tko je za takav prijedlog dnevnog reda“. 

 

Tko je za : 12 članova Vijeća 

Tko je protiv  : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je predloženi dnevni 

red za 28. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec jednoglasno usvojeni, sa 12 glasova 

od 12 prisutnih članova Vijeća.  

DNEVNI RED: 

1. Prijedlog Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja 

mladih obitelji na području Općine Vidovec za 2024. godinu,  

2. Prijedlog Programa poticanja razvoja poduzetništva Općine Vidovec za 2024. godinu, 

3. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova kupnje radnih bilježnica za školsku godinu 

2024./2025., 

4. Prijedlog Odluke o 3. izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje djelatnosti 

ustanova predškolskog odgoja, 

5. Prijedlog Odluke o potpisivanju Povelje o prijateljstvu i suradnji Općine Kupres 

(Republika Bosna i Hercegovina) i Općine Vidovec (Republika Hrvatska), 

6. Razno 
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Točka 1. 

 Prijedlog Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja  

mladih obitelji na području Općine Vidovec za 2024. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na prvu točku dnevnog reda, a to je prijedlog Programa demografskih mjera za 

poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na području Općine Vidovec za 2024. 

godinu“.  

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima pitanja, nejasnoća? Nema, dajem takav prijedlog Programa demografskih mjera za 

poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na području Općine Vidovec za 2024. 

godinu na glasanje“. 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog 

Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji 

na području Općine Vidovec za 2024. godinu usvojeni jednoglasno, sa 12 glasova od 12 

prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

 

Točka 2. 

Prijedlog Programa poticanja razvoja poduzetništva  

Općine Vidovec za 2024. godinu  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na drugu točku dnevnog reda,  prijedlog Programa poticanja razvoja poduzetništva 

Općine Vidovec za 2024. godinu“.  

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima pitanja? Nema, dajem prijedlog Programa poticanja razvoja poduzetništva Općine 

Vidovec za 2024. godinu, na glasanje“. 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da prijedlog Programa 

poticanja razvoja poduzetništva Općine Vidovec za 2024. godinu usvojeni jednoglasno,  

sa  12 glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 
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Točka 3. 

Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova kupnje radnih bilježnica  

za školsku godinu 2024./2025.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na treću točku dnevnog reda, prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova kupnje 

radnih bilježnica za školsku godinu 2024./2025.  

Bruno Hranić načelnik Općine pojasnio je prijedlog o sufinanciranju troškova kupnje radnih 

bilježnica za školsku godinu 2024/2025. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima pitanja? Gospodin Mašić, izvolite. 

Vijećnik Mašić uključio se u raspravu smatrajući da bi se radne bilježnice od strane Općine 

Vidovec trebale financirati u potpunosti.  

U daljnjoj raspravi sudjelovali su općinski načelnik Bruno Hranić i vijećnica Ljubica Hosni. 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima još neko? Nema? Hvala lijepa, dajem prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova kupnje 

radnih bilježnica za školsku godinu 2024./2025., na glasanje“. 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 1 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o sufinanciranju troškova kupnje radnih bilježnica za školsku godinu 2024./2025. 

usvojeni  sa  11 glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 4. 

 Prijedlog Odluke o 3. izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila  

za sufinanciranje djelatnosti ustanova predškolskog odgoja 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda,  prijedlog Odluke o 3. izmjeni Odluke o utvrđivanju 

mjerila za sufinanciranje djelatnosti ustanova predškolskog odgoja“.  

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima pitanja? Nema, dajem prijedlog Odluke o 3. izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila 

za sufinanciranje djelatnosti ustanova predškolskog odgoja, na glasanje“. 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o 3. izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje djelatnosti ustanova 

predškolskog odgoja usvojeni jednoglasno, sa 12 glasova od 12 prisutnih članova 

Općinskog vijeća. 
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Točka 5. 

Prijedlog Odluke o potpisivanju Povelje o prijateljstvu i suradnji 

Općine Kupres (Republika Bosna i Hercegovina) i 

Općine Vidovec (Republika Hrvatska) 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na petu točku dnevnog reda, prijedlog Odluke o potpisivanju Povelje o prijateljstvu 

i suradnji Općine Kupres (Republika Bosna i Hercegovina) i Općine Vidovec (Republika 

Hrvatska).  Načelniče izvolite.“  

Bruno Hranić načelnik Općine informirao je članove Općinskog vijeća o pokretanju prijateljske 

suradnje između Općine Kupres i Općine Vidovec te predložio potpisivanje Povelje 18. rujna 

2024. godine. 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima pitanja? Nema, dajem prijedlog Odluke o potpisivanju Povelje o prijateljstvu i 

suradnji Općine Kupres (Republika Bosna i Hercegovina) i Općine Vidovec (Republika 

Hrvatska), na glasanje“. 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o potpisivanju Povelje o prijateljstvu i suradnji Općine Kupres (Republika Bosna i 

Hercegovina) i Općine Vidovec (Republika Hrvatska) usvojeni jednoglasno, sa  12 glasova 

od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 6. 

Razno  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na točku šest, a to je točka razno. Načelniče?  

Bruno Hranić načelnik Općine: 

 „Ja ću biti vrlo kratak s obzirom da ste svi kao vijećnici pozvani na dvorište DVD-a Vidovec, 

a iz razloga jer smo evo danas preuzeli vatrogasnu cisternu, novo vatrogasno vozilo za našu 

vatrogasnu zajednicu koja će biti na raspolaganju centralnom vatrogasnom društvu iz državnih  

rezervi, vrijednost vozila je 320.000,00 eura. Znači cisterna je za potrebe prijevoza vode ali i 

za gašenje požara. Vrlo kvalitetno vozilo koje je definitivno potrebno unatoč tome što smo niz 

godina ulagali u vatrogasno društvo i stvarno se trudimo da su vatrogasna društva opremljena 

s navalnim vozilima i kombi vozilima. Ovo je jedan veliki doprinos Republike Hrvatske, 

premijera, prvenstveno ministra Habijana koji je u ono vrijeme bio ministar gospodarstva, kad 

je donesena odluka da jedno od dva vozila koja idu u našu županiju ide u Općinu Vidovec, a 

drugo vozilo ide u Općinu Kneginec.  
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Prije nekih tjedan dana, nakon što je primopredaja napravljena, donio sam odluku da se to 

vozilo, iako je ono u vlasništvu Ministarstvu gospodarstva, stavlja na raspolaganje Općini 

Vidovec, a mi vozilo, jer netko mora voditi brigu o njemu, stavljamo na raspolaganje DVD-u 

Vidovec.  

Dva vozača su danas bila od jutra na osposobljavanju tog vozila koji bude ne samo za potrebe 

DVD-a Vidovec nego za cijelu našu Općinu.    

To je jedan bitan događaj, a bitno je da smo trebali ionako nabaviti novija vatrogasna vozila i 

ovdje sad iz proračuna ne bude trebalo ništa uložiti nego nam budu ostali novci da možda 

opremimo vatrogasnu zajednicu sa opremom i s nekim drugim stvarima. To možemo i preko 

općinske vatrogasne zajednice da vidimo je li potrebno i drugim društvima pomoći da to sve 

skupa bude funkcionalno. Bez vatrogasaca ne možemo, oni su prva snaga koja uvijek tu pomaže 

bez obzira na one „civilne zaštite“ koje su na papiru, svi znate da, evo hvala Bogu požara nema, 

a poplava bude i svega ostaloga i moramo ih dobro opremiti.“ 

 

Bruno Hranić načelnik Općine :  

„Što se tiče druge točke to je ono što je gospodin Mašić spomenuo da imamo stalno dodatno 

neka traženja za djecu. Imamo jedno dijete koje je s posebnim potrebama, ono je bilo u vrtiću 

u Maruševcu, mi smo plaćali za tog asistenta 180,00 EUR, ostalo je pokrivao vrtić. Zvala me 

ravnateljica da je osnivač odlučio da više ne pokriva troškove, te je dijete dobilo odgodu. Dijete 

je staro 7 godina i uz tu godinu dana odgode i ukupni bruto trošak asistenta odnosno pomoćnika, 

je više od 520 EUR-a. Razgovarao sam danas s roditeljima te ponudio, s obzirom da bi dijete 

trebalo još godinu dana boraviti u vrtiću u Maruševcu, da se upiše u dječji vrtić u Vidovcu. 

Znači mi trebali pokriti troškove nekih 520,00 EUR za to dijete. Rekao sam roditeljima da mi 

možemo pokriti 420,00 EUR, a oni bi trebali financirati 100,00 EUR. Rekli su danas da budu 

do 4 javili, nažalost još nisu.“ 

 

U raspravu su se uključili članovi Općinskog vijeća : Melita Vrkić Hajsok, Ines Pavleković, 

Krunoslav Bistrović, Ljubica Hosni, Maja Pintarić, Ivančica Košić Čačić i Danijel Mašić. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Onda idemo s tim prijedlogom. Tko je za takav prijedlog načelnika da sufinanciramo 420,00 

EUR.?“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog o 

sufinanciranju pomoćnika u vrtiću za rad s djetetom s teškoćama u razvoju u dječjem 

vrtiću „Čarolija“ usvojeni jednoglasno, sa  12 glasova od 12 prisutnih članova Općinskog 

vijeća. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Načelniče, imate li još nešto?“  

 

„I još jedna kratka točka, ovaj park koji smo sredili u općini, ja sam za da mu damo neko ime. 

Svaki park ima nekakvo ime, pa sam mislio s obzirom da je Baltazar Patačić obilježio društveni 

život, da ga neformalno nazovemo Park Baltazar ili Park Patačić.“ 

 



7 
Skraćeni zapisnik s 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, 11.07.2024. 
 

U raspravu su se uključili Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća i članovi 

Općinskog vijeća : Ljubica Hosni, Maja Pintarić i Nikola Pozder. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Tko je za prijedlog da se park zove Patačić“. 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog o imenu 

uređenog parka u općinskom dvorištu „Park Patačić“ usvojeni jednoglasno, sa  12 glasova 

od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća zatvorio je 28. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Vidovec u 16:30 sati.  

 

 

Općinsko vijeće Općine Vidovec 

PREDSJEDNIK 

Krunoslav Bistrović 

 

Zapisnik sastavila 

Petra Rogina  

 

 

 

 

 

 

 

 


